

Postdoctoral position in mathematical analysis at Université Laval

A postdoctoral position is available from 1 January 2014 in the Department of Mathematics and Statistics at Université Laval, in Québec City. The appointee will engage in research in complex analysis or operator theory. Information about the activities of the Laval analysis research group may be found on the web site <http://archimede.mat.ulaval.ca/analyse/index.php?lang=e>

The appointment is for one year, with possible extension for a second year, at an annual salary of CAD40000. There may be a possibility to teach a course, with additional remuneration, but this is not required (please note teaching is in French). The position is open to candidates of any nationality. A doctoral degree is required at the time of appointment.

Candidates are asked to send a cv, a research project and two letters of recommendation by e-mail to Thomas Ransford (ransford@mat.ulaval.ca). The selection process will begin September 1, 2013, and will continue until the position is filled.

Poste post-doctoral en analyse mathématique à l'Université Laval

Un poste post-doctoral est ouvert à partir du 1er janvier 2014 au Département de mathématiques et de statistique de l'Université Laval, à Québec. Le candidat retenu poursuivra des activités de recherche en analyse complexe ou en théorie des opérateurs. On peut trouver des informations sur les activités du groupe d'analyse de Laval au site web <http://archimede.mat.ulaval.ca/analyse/index.php>

La durée de l'engagement est d'un an, avec une possible extension pour une deuxième année, au salaire annuel de CAD40000. Il pourrait éventuellement être possible d'enseigner un cours, avec une rémunération additionnelle, mais ceci n'est pas obligatoire (veuillez noter que l'enseignement se fait en français). Le poste est ouvert aux candidats de toute nationalité. Un diplôme de doctorat est requis au moment de l'engagement.

On demande aux candidats d'envoyer un cv, un projet de recherche et deux lettres de recommandation par courriel à Thomas Ransford (ransford@mat.ulaval.ca). Le processus de sélection débutera le 1er septembre 2013, et continuera jusqu'à ce que le poste soit comblé.